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Protokół NrXXXII/10 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 29 października 2010 roku. 
Ad. pktl . 

Obrady XXXII sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Gminy pan Bogdan 
Kresso o godz. 10 00 modlitwą „Ojcze nasz..." 

Otwierając XXXII posiedzenie powitał Radnych, Pana Wójta, Radcę Prawnego, oraz 
pracowników urzędu przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku urzędu gminy w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
1. Pan Jan Filipowicz 
2. Pan Michał Gawrysiak 
3. Pan Grzegorz Marek Godlewski 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pan Stanisław Kryński 
6. Pan Andrzej Niemyjski 
7. Pan Kazimierz Olszewski 
8. Pani Honorata Rudkowska 
9. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
10. Pan Andrzej Twarowski 
11. Pan Tadeusz Uszyński 
12. Pan Jan Wiński 
13. Pan Ryszard Wiński 
14. Pan Kazimierz Zapisek 
15. Pan Stanisław Zero 

Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Ad. pkt 2. 
Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że planowany porządek obrad 

dzisiejszej sesji został dostarczony w materiałach na sesję, po czym odczytał jego treść: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Rudka. 
4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Rudka do projektu „Razem 

dla Polski Wschodniej". 
6. Zapoznanie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2010 

roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2010 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2010. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na 2010 rok. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Rudka. 

Po odczytaniu zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi co do zaplanowanego porządku obrad. 
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Uwag i zapytań nie wniesiono. 
Porządek obrad XXXII sesji został przyjęty przez radnych. 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia XXXI sesji Rady Gminy był 

wyłożony do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy do treści protokołu z w/w 
posiedzenia zostały zgłoszone uwagi. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia sesji został przyjęty przez radnych 
jednogłośnie bez odczytania jego treści. (15 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj od dnia 30 września br. 

- zostało wydane zarządzenie w sprawie: 
1. przygotowania projektów uchwał na XXXII sesję Rady Gminy Rudka, 
2. informacji z wykonania budżetu Gminy Rudka oraz o deficycie/nadwyżce za III kw. 

2010 roku. 
- został rozliczony wniosek z odnowy wsi remont świetlicy w Olendach i Rudce, 
- dobiega ku końcowi rozliczenie wniosku na budowę kanalizacji na Niemyjach, 
- odpowiadaliśmy na inne drobne poprawki w złożonych wnioskach tj. zakup samochody strażackiego 
oraz rekultywację wysypiska śmieci. Generalnie można powiedzieć, że jest to wszystko na czas robione, 
- została dokonana analiza stopnia zagrożenia inwestycji na przyszły rok czyli to co będziemy realizować 
w 2011 roku. Są to duże pieniądze i realne do spełnienia. 
- uczestniczyłem w uroczystościach z okazji 85 rocznicy powstania BS w Brańsku, 
- 15 października obchodziliśmy DEN w Zespole Szkół im. Jana Pawła II w Rudce, 
- 24 października obchodziliśmy 85 lecie powstania OSP w Rudce. Było ono połączone z otwarciem 
wyremontowanej świetlicy w Rudce. Podczas swej wypowiedzi złożył wszystkim obecnym w 
uroczystościach serdeczne podziękowanie. 
- 26 października uczestniczyliśmy w otwarciu wyremontowanej świetlicy w Olendach, 
- uczestniczyłem w otwarciu wyremontowanego bloku operacyjnego szpitala w Bielsku Podlaskim. 
Muszę powiedzieć, że to co było, a jest to rzeczywiście XXI wiek, 
- uczestniczyłem w spotkaniu Lokalna Grupa Działania. Na spotkaniu było między innymi przyjęcie 
budżetu na przyszły rok. Wnioski nasze złożone o wsparcie finansowe do świetlicy w Kocach Borowych 
idą normalnym trybem, 
- 28 października br minął termin zgłaszania kandydatów na radnych i wójta. W naszej gminie 
funkcjonują dwa komitety wyborcze. Komitet Nasze Podlasie obsadził wszystkie 13 okręgów z 15 
radnymi i moją osobę na stanowisko wójta. Jest drugi komitet Wyborczy Alternatywa, który zgłosił 9 
kandydatów na radnych i 1 kandydata na wójta Panią Barbarę Hryniewicką która do roku 1998 była 
Skarbnikiem Gminy. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi lub 
zapytania co do złożonej informacji. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
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Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi lub 
zapytania co do złożonej informacji. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt 5. 
Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi co do treści projektu uchwały 

'Razem dla Polski Wschodniej". 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za tym aby przyjąć 
w/w informację proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem w/w uchwały było 14 głosów oraz 1 głos 
wstrzymujący się. 
Uchwała Nr XXXII/138/10 Rady Gminy Rudka z dnia 29 października 2010 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie przystąpienia Gminy Rudka do projektu „Razem dla Polski Wschodniej" w załączenie do 
protokołu z posiedzenia z sesji. 

Ad. pkt. 6. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący zapoznał z treścią komunikatu Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 19 października 2010 roku w sprawie średniej ceny skupu Żyta za okres 
pierwszych trzech kwartałów 2010 roku. Po odczytaniu przypomniał, że w roku ubiegłym była to kwota 
34,10 zł. za 1 dt. a dziś jest to kwota 37,64 zł. za 1 dt. 

Czy w związku z tym są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za tym aby 
przyjąć w/w komunikat proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów oraz 1 głos przeciw. 
Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2010 roku w sprawie 
średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2010 roku w załączeniu do protokołu z 
posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 7. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że kolejny punkt dzisiejszego porządku obrad to podjęcie 

uchwały w sprawie podatku od środków transportowych po czym zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi 
co do treści w/w uchwały. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za tym aby 
przyjąć w/w uchwałę proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów oraz 2 głosy wstrzymujące 
się. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
Uchwala Nr XXXII/139/10 Rady Gminy Rudka z dnia 29 października 2010 roku w sprawie podatku od 
środków transportowych w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 



Ad. pkt. 8. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości został dostarczony w materiałach na sesję. 
Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za tym aby w/w uchwałę 
przyjąć proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów oraz 2 głosy wstrzymujące 
się. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta przez radnych. 
Uchwała Nr XXXII/140/10 Rady Gminy Rudka z dnia 29 października 2010 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 9. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi lub 

zapytania co do treści uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na 2010 rok. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za tym aby 
przyjąć w/w uchwałę proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów oraz 1 głos wstrzymujący 
się. 
Uchwała Nr XXXII/141/10 Rady Gminy Rudka z dnia 29 października 2010 roku w sprawie zmian w 
budżecie gminy Rudka na rok 2010 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt 10. 
W tym punkcie nikt z obecnych radnych głosu nie zabrał. 

Ad. pkt. 11. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący prosił o zgłaszanie w tym punkcie wniosków. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący poinformował, ze Urząd Skarbowy w Bielsku Podlaskim dokonał analizy 
złożonych przez nas oświadczeń majątkowych. Stwierdzone zostały drobne uchybienia. 

Ad. pkt. 14. f 
Obrady XXXII sesji zakończono o godz. 12 modlitwą „Zdrowaś Maryjo " 

Protokół sporządziła: Przewodniczący! Rady Gminy 

Barbara Wasilewska mgrinż. Bogdan Kresso 


